
Ordinært styremøte
Torsdag 18. Januar 2023, kl. 16:15, rom:

FFU-kontoret
Fysisk fagutvalg

sak num Sakstittel O/V/D

O: Orienteringssak. V: Vedtakssak. D: Diskusjonssak.

01 2023 Godkjenning av innkalling V

Godkjent med tommel opp

02 2023 Valg av ordstyrer og referent V

Mads som referent, rachel som ordstyere, godkjent med tommel opp

03 2023 Godkjenning av referat V

Godkjent med tommel opp

04 2023 Check-in og orienteringer O

1. Sander

(a) Har vært på møte med EA og representanter fra instituttet

i. Diskusjon om å pusse opp et nedslitt grupperom i østfløyen, for
å konvertere dette til å anvendes for eksamen med ekstern sen-
sor. hvilket av rommene tilgjengelig som skal brukes må enda
avgjøres.
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ii. Diskusjon om å konverterer rommet under lillefy til noe studie-
aktivitetsformål. Et forslag spesifikt er åpne lesesalsplasser. Det
diskuteres også at kanten ved galleriet er alt for lavt, og at dette
må gjøres noe med. FFU krever tilstrekkelig beskjed på forhånd.

i. Har vært på møte med Utdanningsutvalget
A. Diskusjon og intensjon om å implementere nytt opptakssys-

tem, Panopto. Dett har visstnok god synkronisering med
Canvas og Powerpoint, og er autotekstet. Det skal være mulig
å koble stikkord mot tidspunkter i videoen. Det gis innspill
om at opptak bør være tilgjengelig for å laste ned, for å se
offline. Det er åpent for faglærere å prøve dette hvis de øns-
ker.

B. Det diskuteres endring av opptakskrav for å fjerne krav om
R2, for å fange de som unngår R2 for å ha kunstig høyt snitt.
Dette er lite stemning for, da R2 oppfattes veldig sentralt i
studiet vårt.

C. Planlegges nytt lydanlegg Store fysiske lesesal, samt innred-
ning. Innspill med ønske om at bokhyllene fylles inn. Det
etterspørs om det skal være mulig å booke rommet som stu-
dent.

D. Writing science omdøpt til masterseminar(er), og det blir en
(lett) innlevering ila. første måneden.

2. Kristoffer

(a) Har vært på møte med MN gjennom MNSU. Det var mye disku-
sjon om betydning av ord, og det er enighet om mer kommunkasjon
mellom MNSU og MN

(b) Ordinært uspennende møte med MNSU

(c) Ønske fra noe av ledelsen i MNSU om sterkere representasjon fra
FFU på MNSU, f.eks via 2 representanter.

3. Rebecca

(a) Melding fra tidligere FFU medlem som har bachelornøkkel. De ønsker
å returnere nøkkelen. Hvis ikke Rebecca er tilgjengelig når nøkkel
returneres, så ønsker hun beskjed, så refusjonskrav kan innvilges.

4. Isabel

(a) Møte holdt med representant fra MFU. Det arrengeres integrerings-
konkuranse i Mars, og det blir premie. Ellers diskutert smådetaljer,
bla. hvor mye pizza. Laplace skal bookes.

5. Rachel

(a) Forberedelser til allmøte, og skriving semesterberetning, som ligger i
messengerchatten.

(b) Har vært på møte med faglærer i STK-FYS1110 angående hyttetur.
Stort engasjement for faglærer angående dette.
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6. Elías

(a) Har etterspurt å bleste FIO i 5 faglæerere sine første forelesninger.
Fikk svar fra 4 totalt, 3 svarte ja, og 1 var veldig forvirret hva bb-
lestingbetyr, og skal følges opp for ny klarere etterspørsel.

05 2022 Statuttendringer O/D

Punkt 5.4 i statuttene for lillefy, angående hvem som skal sitte i Lillefy foreslås
endret, med innføring om å avholde 2 plasser til førsteåret, 1 til Elite, og 1 til
master. innspill om hvordan overlapp håndeteres, i.e. student fra førsteåret på
elite melder seg inn. Vi mener da at Elite plassen fylles opp, og at det da fortsatt
holdes av 2 plasser til førseåringer. Det planlegges å vedta ved neste møte hvem
som skal ha ansvar for lillefynøklene.

06 2022 Allmøte og allmøtedato O/V

Det foreslås og vedtas å holde allmøte den 2. Februar. Det skal bestilles inn
pizza, og innkalling sendes ut tilstrekkelig i forkant.

07 2022 Valgkomité O/D

Valgkomité, i.e. komité som headhunter interesserte studenter foreslås. Sander
stiller frivillig til å gjøre dette innti 2.Februar, men det ønskes også en mer
offisiel komité for dette ila. semesteret som kommer.

08 2022 Stand i studiestartuka D

Forslag om stand i studiestartuka, dette støttes av studiekonsulent Espen. Be-
stemmer vi oss for et tidspunkt, så sender vi han en mail. Det foreslås og vedtas
å holde tand Mandag 12:15 og helt til folk mister interessen/kaffen går tom. vi
skal også ha kjeks. Magnus melder seg frivillig til å trakte kaffe, og Sander +
Kristoffer melder seg til å står der. Det vedtas at området er pendelrommet.
Forslag om fliers/plakat med QR kode (med link til nettsiden vår). Det forslås
også å ha med høytaler som spiller litt ambience, dette forslag møter positiv
respons.

09 2023 Eventuelt D

Leder presiserer at enkelte som har krav om å sitte i FFU et semester til, men
ikke har intensjoner om dette, veldig gjerne gir beskjed før kommende søndag.
Diskusjon angående lesesalsplasser:

1. Fysikkforeningen mener de er prioritert lav i henhold til innsats lagt inn,
det foreslås å nedprioritere varaer for representanter.
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2. Det oppfattes en manglende formalitet på å frigjøre lite brukte lesesals-
plasser, ønske om å implementere en fysisk liste for å melde frafall fra
lesesalsplassen.

3. Det etterspørs et møte med Fysikkforeningen, med særskilt ønske om bred
representasjon av meninger.

4. Det foreslås å ha 2-3 åpne lesesalsplasser, for å gjøre lillefy noget mer
inkluderende.

5. I forbindelse med mulig renovasjon av rommet under lesesalsplassen fore-
slås arbeidssal, med egne plasser, men tilgjengelig for alle. Kan være enk-
lere å få studenter nært fagutvalget.

Budsjett må settes opp før allmøtet, per nå er detaljer på plass (2 FIO
(fysikk i origo), hyttetur, eksamensverksted (kun brus), bachelorseremoni, in-
tegralkonkuranse, kaffe i forelesning, vafler. 68000 NOK på konto, resterende
foreslås å gå til Fysfor for Origo-ball. Møtesnacks. Vi må finne ut ny ordning
for kaffefinansiering.

check-out kl 14:59

Navn på referent
Mads Balto
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